Learning and **growing**



Learning is not attained by chance. It must be sought for with ardor and attended to with diligence.—Abigail Adams

A man who asks is a fool for five minutes. A man who never asks is a fool for life.

—Chinese Proverb

Anyone who stops learning is old, whether at twenty or eighty. Anyone who keeps learning stays young. The greatest thing in life is to keep your mind young.—Henry Ford

The purpose of learning is growth, and our minds, unlike our bodies, can continue growing as we continue to live.—Mortimer Adler

You don't learn to walk by following rules. You learn by doing, and by falling over.

—Richard Branson

A moment's insight is sometimes worth a life's experience.—Oliver Wendell Holmes

He who learns but does not think, is lost. He who thinks but does not learn is in great danger.—**Confucius**

Your most unhappy customers are your greatest source of learning.—Bill Gates

Tell me and I forget. Teach me and I remember. Involve me and I learn.

—Benjamin Franklin

I am always ready to learn although I do not always like being taught.

—Winston Churchill

Never mistake a single mistake with a final mistake.—F. Scott Fitzgerald

I never learned from a man who agreed with me.—Robert A. Heinlein

www.motivatedmagazine.com

التعلم والنضوج

التعلم لا يتحقق عن طريق الصدفة. يجب البحث عنه بحماس وتوخي الحذر. - أبيغيل أدامز

الرجل الذي يسأل، أحمق لمدة خمس دقائق. الرجل الذي لا يسأل ابداً، أحمق مدى الحياة. -مثل صيني

أي شخص يتوقف عن التعلم هو عجوز، سواء كان في سن العشرين أو الثمانين. أي شخص يواصل التعلم يبقى شاباً. أعظم شيء في الحياة هو أن تبقي عقلك شاباً. - هنري فورد

الغرض من التعلم هو النضوج، ويمكن لعقولنا، على عكس أجسامنا، أن تستمر في الضوج مع استمرار حياتنا. - مورتيمر الدير

انك لا تتعلم المشي من خلال اتباع القواعد. بل عن طريق التجربة، وعن طريق السقوط - ريتشارد

الذي يتعلم ولكن لا يفكر يبقى ضائعاً! والذي يفكر ولا يتعلم يعرض نفسه لخطرٍ كبير. – كونفوشيوس

العملاء الغير راضيين هم أكبر مصدر تعلمٍ لك. -بيل جيتس

قل لي وسوف أنسى. علمني وسوف أتذكر. أشركني و سوف أتعلم. - بنجامين فرانكلين

أنا دائماً على استعداد للتعلم على الرغم من أنني لا أحب دائماً أن يتم تعليمي. - ونستون تشرشل

لا تخطئ باعتقادك أن خطأك الحالى هو الخطأ الأخير. - ف.سكوت فيتزجيرالد

لم أتعلم أبداً من رجل اتفق معي. - روبرت أ.

